
ЧИТАЙ 
І МОВУ ВИВЧАЙ!

Насип високий чи висока?

Цей текст розповідає про неймовірні знахідки культурної 
спадщини скіфів. Одна з таких пам'яток — земляні насипи. 
Цікаво, а якого роду іменник "насип"?

Зверни увагу!  В українській мові існують слова, 
які мають нульові закінчення, тому іноді складно 
з'ясувати, якого вони роду — чоловічого чи 
жіночого. Такі слова потребують запам'ятовування. 
А ще для допомоги можна підставити до іменника 
слова "він, мій" чи "вона, моя", що стане хорошою 
підказкою.

Наприклад: він, мій (чоловічий рід) — собака, 
ступінь, степінь, накип, насип, перепис, біль, 
нежить, тюль  шампунь, Дніпро, Сибір тощо.

Вона, моя (жіночий рід) — акварель, гуаш, газель, 
бандероль, путь, нехворощ, каніфоль тощо.

!



Тепер ти знаєш більше про роди 

іменників в українській мові!

Спробуй скласти власні приклади речень зі 
словами "путь", "насип", "акварель", "нежить".


